
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 2 OCTOBRE 2014 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Jan Lauwers, Leen Mortier,  Lode Spruyt, Jean Solon. 

Excusé:   Alain Grenier, Jürgen Intemann. 

Invité:   Antoine Lacroix. 

Peter Bruynsteen  a présenté sa démission du conseil pour des 
raisons personnelles. Le conseil le regrette et remercie Peter pour sa 
contribution à la FBVL et son conseil, surtout en tant que 
coordinateur de l’événement Xtreme Xperience. 

Prochaines réunions : jeudi le 13 novembre 
jeudi le 11 décembre. 

Le compte-rendu de la réunion du 4 septembre est approuvé. 

Infractions espace aérien 

Le Conseil questionne Antoine Lacroix, qui représente également son 
frère Julien Lacroix et l’organisation du BACC, une compétition de vol 
de distance en Belgique, sur des déclarations de vols qui sont 
clairement en infraction avec la législation aérienne.  

Antoine regrette avoir publié ces infractions et il les explique par un 
certain effet de groupe dans lequel il s’est laissé entrainer, mais le 
conseil estime que ce n’est pas une excuse suffisante. 

Antoine croit qu’il faudrait un changement de mentalité général, et le 
conseil demande,  tant à lui qu’à Julien et les autres organisateurs et 
participants du BACC, de donner le bon exemple. Antoine promet 
qu’il en parlera au sein de l’organisation du BACC. 

Le conseil remercie Antoine pour ceci et pour être venu s’expliquer. 

Xtreme Xperience 

Cet événement a été un succès en partie grâce aux présentations et 
démonstrations de vol libre impeccables, avec remerciements au club 
agréé Jan van Gent et aux écoles agréées Trike Valley et Airsport. 

Sites : Boom 

La pente école est maintenant accessible et en ordre après tous les 
travaux de ces derniers mois. 

Sites : Beringen-Mijn 

Jean a signé et renvoyé la convention définitive et permanente, la 
période d’essai étant écoulé sans aucun problème. 

Sites : Beauraing 

Jean demande un budget pour confectionner deux grands panneaux 
d’information, pour au décollage et à l’atterrissage. Le conseil décide 
d’un budget de 1000 €. Jean verra avec le délégué local Denis Lebrun 
pour la solution durable la moins chère. 

Balises météo 

Lode propose de racheter et de réinstaller des balises météo, au vu 
de leur cout réduit ces dernières années. Le conseil lui demande de 
faire une proposition concrète pour la réunion suivante afin de voir 
de quel budget il s’agit. Dans un premier temps un projet d’essai 
pourrait être réalisé à La Roche, Jean s’informera auprès de Pierre-
Eric Leclercq pour voir si le club local est intéressé par cette 
proposition et si elle a u endroit pour installer cette balise. 

Compétition  

Les contacts avec l’organisateur du British Open pour intégrer le  
championnat de Belgique de parapente suivent leur cours mais rien 
n’a été convenu pour le moment. Lode s’en occupe. 

Robert Vandenbegine, Francis De Bruyn, Glenn Meurrens et Tom 
Ceunen sont sélectionnables pour l’équipe nationale de parapente 
qui sera envoyée aux championnats du monde en Colombie en 2015. 
L’ordre de sélection est l’ordre donné en début d’alinéa, Jean fera le 
nécessaire pour les inscriptions et l’extension d’assurance (la 
Colombie est exclue) après vérification des cotisations et des licences 
pour 2015. Le conseil décide de payer 50% de l’inscription, comme 
d’habitude. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 2 OKTOBER 2014 

Aanwezig: Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Jan Lauwers, Leen Mortier, Lode Spruyt, Jean Solon. 

Verontschuldigd:   Alain Grenier, Jürgen Intemann. 

Uitgenodigd:   Antoine Lacroix. 

Peter Bruynsteen heeft zijn ontslag aan de raad aangeboden wegens 
persoonlijke redenen. De raad betreurt dit dankt Peter voor zijn 
bijdrage aan de BVVF en haar raad, vooral als coördinator van het 
Xtreme Xperience-evenement. 

Volgende vergaderingen :   donderdag 13 november 
donderdag 11 december. 

Het verslag van de vergadering van 4 september wordt goedgekeurd. 

Inbreuken luchtruim  

De raad stelt vragen aan Antoine Lacroix, die eveneens zijn broer Julien  
Lacroix vertegenwoordigd en de organisatie van de BACC, een 
overlandcompetitie in België, over gedeclareerde vluchten die duidelijk 
in overtreding zijn met de luchtvaartreglementering. 

Antoine betreurt dat hij deze inbreuken heeft gepubliceerd en legt ze 
uit door een zeker groepseffect waarin hij zich heeft laten meeslepen, 
maar de raad vindt niet dat dit voldoende als excuus is. 

Antoine denkt dat er een algemene mentaliteitswijziging nodig is, en 
de raad vraagt zowel aan hem als aan Julien en de andere 
organisatoren en deelnemers van de BACC om het goede voorbeeld te 
geven. Antoine belooft dit aan te kaarten in de BACC-organisatie. 

De raad dankt Antoine hiervoor en voor zijn komst en uitleg. 

Xtreme Xperience 

Dit evenement was een succes, mede dankzij de onberispelijke vrije 
vlucht- demonstraties en –initiaties, met dank aan de erkende BVVF-
club  Jan van Gent en de erkende scholen Trike Valley en Airsport. 

Vliegplaatsen: Boom 

De leshelling is nu toegankelijk en in orde na alle werken van de laatste 
maanden. 

Vliegplaatsen: Beringen-Mijn 

Jean heeft de definitieve en permanente overeenkomst getekend, 
nadat de proefperiode zonder enig probleem verlopen is. 

Vliegplaatsen: Beauraing 

Jean vraagt een budget om twee grote infoborden te maken, voor aan 
de start en aan de landing. De Raad beslist een budget van 1000 € toe 
te kennen. Jean zal samen met de vliegplaatsafgevaardigde Denis 
Lebrun zien voor de minst dure duurzame oplossing. 

Weerstations 

Lode stelt voor om nieuwe weerstations te kopen en te installeren, 
gezien hun verlaagde aankoopprijs de laatste jaren. De raad vraagt 
hem on een concreet voorstel te doen voor de volgende vergadering 
om te kijken over welk budget het gaat. In eerste instantie zou een 
proefproject gerealiseerd kunne worden te la Roche, Jean zal zich 
informeren bij Pierre-Eric Leclercq om te zien of de lokale club 
geïnteresseerd ze een plaats heeft om dit station te installeren. 

Wedstrijden  

De contacten met de organisatoren van het British Open om het 
Belgisch Kampioenschap parapente te integreren, gaan door, maar op 
dit ogenblik is er geen overeenkomst. Lode houdt zich hiermee bezig. 

Robert Vandenbegine, Francis De Bruyn, Glenn Meurrens en Tom 
Ceunen zijn selecteerbaar voor de nationale ploeg die zal gestuurd 
worden naar het WK parapente in Colombië in 2015. De selectie-
volgorde is dezelfde als deze in het begin van deze alinea, Jean zal het 
nodige doen voor de inschrijvingen en de verzekeringsuitbreiding 
(Colombië is uitgesloten) na nazicht van de lidgelden en FAI-licenties 
voor 2015. De raad beslist 50% van het inschrijvingsgeld te betalen, 
zoals gebruikelijk. 



COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 2 OCTOBRE 2014 (suite) 

Assemblée Générale 

William cherchera un film principal. 

Jan et Koen chercheront des bénévoles pour le(s) bar(s), Jan et Jean 
pour l’entrée. 

William commandera le matériel audiovisuel. 

Aéroclub Royal de Belgique 

Jean a fait une proposition pour  recalculer les cotisations des 
différentes fédérations pour combler le déficit structurel de l’ACRB. 
Ce problème sera résolu lors de la réunion suivante de l’ACRB. 

Il y aura un colloque sur la sécurité aérienne le 5 décembre. 

Correspondance 

Peter Cromheecke signale qu’il a eu une amende pour avoir volé sur 
le site Néerlandais de Westerschouwen. Il a contacté la KNVvL pour 
en savoir plus, Jean en fera autant. 

Côme Oldenhove nous signale la réponse négative de la compagnie 
d’assurance Assudis à la question pour une assurance groupe du type 
« assistance » pour la  FBVL, référant à la statistique « extrêmement 
mauvaise » de la FFVL, qui n’offre apparemment plus ce genre de 
couverture non plus. 

Le club agréé Jan van Gent nous signale un changement de ces 
données et de son comité directeur. 

Rapporteur : Jean. 

 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 2 OKTOBER 2014 (vervolg) 

Algemene Vergadering 

William zal een hoofdfilm zoeken. 

Jan en Koen zoeken vrijwilligers voor de bar(s), Jan et Jean voor de 
inkom. 

William zal het audiovisueel materiaal bestellen. 

Koninklijke Belgische Aeroclub 

Jean heeft een voorstel gedaan om de lidgelden van de verschillende 
federaties te herberekenen om het structureel tekort van de KBAC op 
te lossen. Dit probleem wordt opgelost in de volgende vergadering van 
de KBAC. 

Er zal een colloquium zijn over luchtvaartveiligheid op 5 december. 

Briefwisseling 

Peter Cromheecke signaleert dat hij een boete heeft gekregen om te 
hebben gevlogen op de Nederlandse vliegplaats van Westerschouwen. 
Hij heeft de KNVvL gecontacteerd, Jean zal dit ook doen. 

Côme Oldenhove signaleert ons het negatief antwoord van de 
verzekeringsmaatschappij Assudis op de vraag voor een 
groepsverzekering van het type « assistance » voor de BVVF, waarbij 
verwezen wordt naar de « extreem slechte » statistiek van de FFVL, die 
blijkbaar ook niet langer deze dekking biedt. 

De erkende club Jan van Gent signaleert een verandering van haar 
gegevens en bestuur. 

Verslaggever: Jean. 


